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Treść zapytania dotyczy aktualnych problemów Miasta, składane w celu 
uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym.
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Koszalin, dnia 28.04.2022 roku

Radna Rady Miejskiej 
w Koszalinie 
Dorota Róża Chałat

Pan Piotr Jedliński 
Prezydent Miasta Koszalina

Zapytanie

Szanowny Panie Prezydencie,

Podczas mojego dyżuru w Koszalińskim Centrum Praw Kobiet zgłosił się mieszkaniec 
Koszalina z zapytaniem dotyczącym koszalińskiego Single Tracka. Zwrócił uwagę na fatalny 
stan trasy, jej przygotowania do użytkowania w sezonie 2022.

Inwestycja jaką jest Koszaliński Single Track na Górze Chełmskiej została 
zrealizowana w ramach Budżetu Obywatelskiego, co dowodzi o wielkiej jej potrzebie i dużej 
aktywności mieszkanek i mieszkańców Koszalina, którym zależało na jej realizacji.

Obecnie w kwietniu zgłoszono problem związany z brakiem możliwości jej 
bezpiecznego użytkowania. Podobne zgłoszenie otrzymałam rok temu i wówczas również 
interweniowałam w tej samej sprawie. Przypominam zatem, że nie wystarczy inwestycje 
zrealizować, trzeba jeszcze o nią na bieżąco dbać.
Bardzo proszę o informację:
- jakie są realne perspektywy doprowadzenia całej trasy do stanu bezpiecznego korzystania
z niej?

_Wg opisu potencjalnych korzystających obecny stan sprawia, że mniej wprawni 
rowerzyści nie będą jej w stanie przejechać, nawet nie tyle płynnie, co w ogóle pokonać na 
kołach.
Z informacji powszechnie dostępnych można wyczytać, iż wykonawca daje gwarancję na swoją 
usługę. I o ile systematycznie wymienia oznakowanie, to stanem nawierzchni nie zajmuje się 
już nikt.
Aktualnie ścieżką jeżdżą niemal wyłącznie osoby radzące sobie z jazdą terenową na poziomie 
bardzo zaawansowanym, można powiedzieć półprofesjonalnym. Niestety kilka zakrętów 
przeraża, zwłaszcza zjazd nieopodal DK6. I tak w roku 2020 było już ciężko, a w 2021 
dramatycznie
Zbliża się sezon w roku 2022, następne pytanie:
- czy w końcu Koszalmianie będą się mogli cieszyć projektem, który tak licznie poparli?

W dodatku obawy rosną, ponieważ planowana jest inwestycja na Górze Chełmskiej w bardzo 
bliskim sąsiedztwie.
- czy nowa droga pod wieże na górze Chełmskiei ma przebiegać w mieiscu. udzie ta ścieżka
się zaczyna, a także, udzie zaczyna się druga sekcja Single Tracka?
- jeśli tak to bardzo proszę o informację, w jak będzie przebiegała wówczas trasa Single Tracka7

Dorota Róża Gfialat


